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Geachte heer/mevrouw,  

Ik houd het kort, maar als bewoner van Veenendaal-Oost zou ik graag zien dat de provincies 

Gelderland en Utrecht een gezamenlijke visie ontwikkelt op de oeververbindingen over de Rijn en 

eventueel de Waal. Nu lijkt het een beetje op brandjes blussen (Rijnbrug, Rondweg Oost). Ik denk dat 

meer toekomstbestendige alternatieven zoals een A30 doortrekken naar de A15 en eventueel de A59 

bij Oss meer aandacht verdienen dan ze nu krijgen. Ik snap dat dit de problemen voor de komende 

jaren niet oplost, maar wellicht kunnen dan de overige maatregelen proportioneel worden ingezet.  

 

Met vriendelijke groet,  

hhhhhhhhh 

 


